
 

1 
 

    

 
Nieuwsbrief 

CDA Etten-Leur 
 

Publicatiedatum: 21 december 2020  

editie 2020-6 (verschijnt 6 keer per jaar) 

redactie: Mariëtte Nooijens, Jan Engbers, Jürgen van Hulst en Ger de Weert 

redactie mailadres: gdw.mail@xs4all.nl 

Website: https://www.cda.nl/noord-brabant/etten-leur/ 

Hierbij ontvangt u de zesde nieuwsbrief van 

2020 met actuele zaken en informatie van het 

CDA Etten-Leur.  

Veel leesplezier gewenst. 

 

  Fractie en Bestuur CDA Etten-Leur 

  

Actueel Bestuur 

 

   

 

 

     

         

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
  

Beste leden, 
 
Bij deze weer de laatste nieuwsbrief van 2020. Een jaar dat als een heel 
bijzonder de geschiedenisboeken in zal gaan door de Corona. Ik wil daar niet 
te lang bij stilstaan want bijna iedere minuut van de dag worden we er mee 
geconfronteerd. In huis, bij familie, op straat, in de krant en op TV. Ik wil het 
niet wegstoppen maar ik wil vooral kijken naar mogelijke oplossingen voor 
2021. Het glas is halfvol of halfleeg. Probeer in deze vooral positief te blijven,  
ondanks wellicht persoonlijk leed. 
 
Wat ik vooral gemist heb is het persoonlijk contact met jullie op bijvoorbeeld 
de ALV. We hebben vorige maand deze ALV dan wel digitaal gehad maar 
persoonlijk contact “face to face” is toch anders. Je hoort meer, je praat 
bijvoorbeeld makkelijker over zaken die je privé meegemaakt hebt. Dat zijn 
toch de kleine dingen in het leven die zeker bij het CDA passen. Het is even 
niet anders. Als bestuur en fractie zijn wel degelijk bezig met de toekomst en 
gezien de resultaten kunnen we alleen maar positief zijn. In de laatste 
nieuwsbrief heb ik jullie al op de hoogte gebracht van de nieuwe mensen bij 
bestuur en fractie. Op dat moment was ik nog bezig met iemand wat voor 
onze CDA afdeling Etten-Leur een bijzondere  en welkome aanwinst zou 
kunnen worden. Bij deze kan ik jullie mededelen dat onze oud-burgemeester 
mevrouw Heleen van Rijnbach tot ons bestuur is toegetreden. De 
samenstelling van het bestuur ziet er nu als volgt uit: 
 
Maikel Frijters   - Communicatie o.a. website, aansluiting met fractie, bewaking    
                          verbinding fractie-bestuur 
Peter Moerkens - Secretaris 
Freddy van Peer- HR en kieslijstcommissie 
Kees Konings    - Ondersteuning fractie woningbouwbeleid – commissie  
                          verkiezingsprogramma 2022-aansluiting fractie 
Gilbert Sweep   - Ondersteuning fractie landbouwbeleid – commissie 
                          verkiezingsprogramma 2022-aansluiting fractie 
Tijs van Dorst    - Penningmeester, tot en met verkiezingen in 2022 
Jan Engbers       - Algemeen bestuurslid- ondersteuning fractie sociaal domein.  
                          Penningmeester vanaf verkiezingen in 2022 
Ger de Weert     - aanspreekpersoon college en CDA Brabant/Markiezaat 
Heleen van Rijnbach - ondersteuning en begeleiding nieuwe fractieleden, 
                            adviseur 
Peter Ploegaert  - Voorzitter, bewaking doelstellingen.                   
 
Ook bij de fractie hebben we met vier nieuwe leden de ondersteuning 
uitgebreid. Het gaat om Claartje Bierkens, Clarissa Rutten, Myrthe Megens en 
Jacqueline Klaassen. Zij stellen zich nog kort voor in deze nieuwsbrief. 
 
Richting 2021 liggen de doelstellingen vast en zijn er al afspraken gemaakt 

hoe en wanneer we zaken aan gaan pakken richting de plaatselijke 
verkiezingen van maart 2022. Onder motto “stilstand is achteruitgang” en “doe 
wat je zeg en zeg wat je doet” willen we als bestuur en fractie 2021 instappen. 
Er liggen mooie uitdagen wat tegelijkertijd voor afleiding en positief denken 
zorgt. Met dit prachtige team moet het zeker lukken. Ik wens iedereen prettige 
kerstdagen en een heel gezond 2021. Pas op jezelf en op je naasten 
 
Peter Ploegaert (email: peter@epploegaert.nl ) 
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Kennismaking met 
fractieondersteuning  
  
 

      
   
 
 

 
 
 
 

      
 
 

 
Kennismaking met nieuwe leden in de fractieondersteuning   
 
 

 
Hoi allemaal, 
 
Mijn naam is Myrthe Megens. Ik ben 29 jaar en woon, op mijn studietijd na, al 
mijn hele leven in Etten dan wel Leur. Al een jaar of zes woon ik samen met 
mijn partner, en een huwelijk ligt volgend jaar (mits het kan met Corona) in 
het verschiet.  
Ik ben werkzaam als jeugdhulpverlener. In mijn vrije tijd vind je me in de 
keuken waar ik hou van lekker koken, of in de sportschool, waar ik die kilo's er 
weer af train. Daarnaast ben ik vanaf mijn veertiende actief als vrijwilliger voor 
Jeugdland, waarvan 10 jaar als bestuurslid/secretaris. Ook heb ik een 
nevenfunctie als ledenraadslid binnen de lokale Rabobank. Zodoende ken ik 
Ger de Weert, die me vroeg of ik iets zou kunnen betekenen voor de lokale 
CDA-afdeling.  
De komende periode ga ik daarom meekijken met de fractie en zullen we 
samen onderzoeken wat ik voor het CDA kan betekenen. Ik zie er naar uit om 
jullie in de toekomst te ontmoeten!  
 
Groet, en een knusse Kerst gewenst, 
Myrthe Megens 
 
 ----------------------------------------------------------------------------------- 
 
Beste leden,  
 
Al bijna 40 jaar woon ik in Etten-Leur. Mijn ouders, die betrokken zijn bij het 
CDA Etten-Leur, zijn toen in Etten-Leur komen wonen en ik heb me er altijd 
prettig gevoeld. Ik ben gebleven. 
Samen met mijn man en twee kinderen, van 6 en 8 jaar, wonen wij net buiten 
de bebouwde kom. We zijn 2016 begonnen aan een nieuwe hobby het 
verbouwen van een klushuis en inrichten van de tuin. Vooral de tuin geeft een 
heerlijke ontspanning na een drukke werkdag. Ik werk als directeur in het 
speciaal onderwijs. Een fantastische baan waar ik samen met mijn collega’s 
ontwikkeling in beweging zet voor die leerlingen voor wie dat niet 
vanzelfsprekend is.   
 
Na een gesprek met een van de raadsleden van het CDA Etten-Leur heb ik de 
stap durven zetten om eens mee te praten tijdens enkele 
fractiebijeenkomsten. Ik heb mogen ervaren hoe betrokken, met kennis en 
met veel enthousiasme zij zich inzetten voor een mooi Etten-Leur.  Ik wil daar 
graag een onderdeel van zijn. Ik hoop dat we elkaar in 2021 kunnen 
ontmoeten!  
 
Hele bijzondere feestdagen en een heel goed nieuwjaar! 
Claartje Bierkens 

 
-------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Beste leden, 
 
Geboren en getogen in een Zeeuws CDA-nest kwam ik zo’n 20 jaar geleden na 
wat omzwervingen terecht in Etten-Leur. Ik bleef, want hier voel ik me thuis. 
De gezelligheid, de carnaval, de fijne clubs en het bourgondische leven: het 
past bij me.  
Nu woon ik samen met mijn twee kinderen op een fijne plek vlakbij hun 
school, de KSE. Vanuit mijn bedrijf Pink Communicatie werk ik met een team 
van zes collega’s aan de communicatie van onze klanten.  
Sinds de laatste maanden is daar nog een passie bij: de lokale politiek. Terug 
bij mijn roots vind ik in het CDA een warm nest met vertrouwde waarden. 
Daar zet ik me met veel enthousiasme en betrokkenheid graag voor in.  
Hopelijk kunnen we elkaar snel ontmoeten om te praten over wat er speelt in 
ons mooie dorp.  
 
Voor nu: sfeervolle feestdagen en een heel goed nieuwjaar! 
Jacqueline Klaassen 
 
-------------------------------------------------------------------------------------- 
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Beste leden,  
 
Ik ben Clarissa Ernest- Rutten, één van de nieuwe gezichten bij het CDA Etten-
Leur. 

Ik woon nu 6 jaar met veel plezier in Etten-Leur met mijn man en mijn 
Franse Bullen puppy Odin. In het dagelijks leven geef ik les op een 
middelbare school in Best. Ik mag daar met heel veel plezier het vak 
levensbeschouwing en burgerschap geven.  
Verder werk in nog een dag in de week voor het bedrijf van mijn broer, 
waar we aan conceptontwikkeling doen. Mijn broer mag leuke dingen doen 
voor het CDA. Daardoor ben ik mij verder gaan verdiepen in het CDA en 
heb ik de passie die mijn broer voor de partij heeft, overgenomen. Wat 
doen we toch goede, leuke en interessante dingen bij het CDA Etten-Leur. 
Ik hoop jullie daarbij te ontmoeten. 
 
Ik wens jullie fijne Kerstdagen en een gelukkig nieuwjaar. 
Clarissa Ernest-Rutten 
 
 

Actueel uit de Raad 
 
 

 
 

 
 
 

 

 
 

 
Vragen aan de fractie ? 
Heb je vragen aan de fractie of wil je 
een probleem bespreken met de fractie, 
dan kun je contact opnemen met onze 
fractie secretaris Kitty Hoevenberg. 
 
Email: kitty.hoevenberg-
aerts@gemeenteraadetten-leur.nl 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
Begroting 2021  
 
Beste leden van het CDA, 
 
Graag vertellen wij over onze inbreng en de resultaten welke wij hebben 
behaald bij het behandelen van de begroting. Omdat het voor sommige leden 
niet helder is hoe dit proces verloopt en hoe wij dit als fractie behandelen, geef 
ik graag een verslag van het proces en de inhoud. 
 
Op 6 juli hebben wij de kaders vastgesteld voor de begroting van 2021. Hierbij 
was het uitgangspunt van het college om de volgende besparingen te gaan 
realiseren om te komen tot een sluitende meerjarenbegroting: 
-    1,5 miljoen besparen op het Sociaal Domein 
-    1 miljoen besparen op het Fysiek Domein 
-    0,5 miljoen besparen op de Bedrijfsvoering. 
 
Het CDA heeft tijdens de behandeling van deze kadernota de volgende kaders 
meegegeven: 
 
-    Een sluitende meerjarenbegroting. 
-    Stijgende reserves. 
-    Zorg voor de mensen die onze steun extra nodig hebben. 
-    Stimuleren van zelfredzaamheid. 
-    Denken in creatieve, innovatieve oplossingen. 
-    Pak de kansen, die zijn er. 
-    Geen lastenverzwaring voor de inwoners! 
 
Op 21 september kregen wij de procedure voor de begrotingsbehandeling op 9 
en 12 november: 

- op 15 oktober is de begroting beschikbaar voor de raad. 
- Tot 26 oktober kunnen de fracties technische vragen stellen welke op 3 
november schriftelijk beantwoord zullen worden. 
- 6 november om 12:00 uur dienen de algemene beschouwingen op deze 
begroting ingeleverd te zijn. 
 
Als fractie hebben wij daarop de volgende afspraken gemaakt: 
- Iedereen levert de technische vragen in voor 20 oktober bij Kitty. (Zij maakt 
er 1 document van). 
- Donderdag 22 oktober nemen wij alle technische vragen van het CDA door 
en bepalen welke wij gaan stellen aan het college. 
- Op 23 oktober leveren wij de vragen in, 3 dagen voor de uiterlijke datum. 
- Maandag 2 november is de raad luistert en kunnen wij punten meenemen 
vanuit de insprekers. 
- Donderdag 5 november bespreken wij wat wij meenemen uit de raad luistert 
van 2 november. 
- Maandag 9 november tijdens de raad debatteert heeft elke fractie 
aangegeven wat ze wel/niet aangepast willen. 
-donderdag 12 november is de begroting goedgekeurd. 
 
Ik hoop dat deze tijdslijn een indruk geeft van het proces. Voor ons als fractie 
betekent dit heel veel contact onderling en met diverse inwoners, organisaties, 
verenigingen etc. De 4 nieuwe dames van de fractieondersteuning hebben ons 

mailto:kitty.hoevenberg-aerts@gemeenteraadetten-leur.nl
mailto:kitty.hoevenberg-aerts@gemeenteraadetten-leur.nl
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hierbij ook goed geholpen: Zij werden meteen in het diepe gegooid. Dit heeft 
geresulteerd in een bijdrage waar wij als team echt trots op zijn. Wij hebben 
keuzes durven maken en gezocht naar mogelijkheden die recht doen aan de 
kaders die wij als CDA hebben meegegeven. 

 
De volgende punten hebben wij weten te behalen: 
 
 1) Geen huurverhogingen voor de sportclubs  
2) Koppeling verenigingen aan mantelzorgers. Dus verenigingen kunnen 
activiteiten voor mantelzorgers opzetten waarmee ze gelden uit het budget 
voor waardering mantelzorgers kunnen ontvangen bij een goede 
tegenprestatie. Bijvoorbeeld een bingo organiseren of een knutselavond enz. 
Zo krijgen mantelzorgers een leuke middag of avond geheel verzorgd. We 
doen het met elkaar.   
3) Geen bezuinigingen op evenementen doordat er gelden beschikbaar blijven 
door evenementen die afgelopen jaar geen doorgang konden vinden.  
4) Harde leerschool in 2021 wederom opzetten en uitvoeren. Was niet in 
begroting opgenomen. Gaat direct geld opleveren. 
5) €100.000 minder bezuinigen op de collectieve ziektekostenverzekering voor 
de minima. 
6) De gelden welke in de pot kunst in de wijk zitten halveren met een bedrag 
van €140.000. Deze €140.000 terug in de reserves laten vloeien. Alleen 
functionele kunst samen met speeltoestellen in de wijk voor een lager bedrag. 
7) Uit de post landschapsbeleid €50.000 halen en deze inzetten voor 
fietspaden en looppaden in buitengebied om bezuiniging beheren op niveau in 
buitengebied op te vangen. 
8) De toeristenbelasting niet voor arbeidsmigranten te heffen maar alleen voor 
de toeristen vanaf 2022. Anders gaan arbeidsmigranten zich inschrijven als 
inwoners wat alleen maar administratieve lasten verzwaring tot gevolg heeft. 
9) Op stembureau tijdens de landelijke verkiezingen in 2021 maximaal 1 
ambtenaar per stembureau zitting laten nemen. De rest aanvullen met 
vrijwilligers ipv dure ambtenaren (1360 uur x€50 per uur) uren. Nu in 
begroting dus rekening gehouden met alleen ambtenaren. Dit gaat aangepast 
worden. De vrijwilligers krijgen een onkostenvergoeding van bijvoorbeeld €50 
per dag. Als ze bereid zijn hun onkostenvergoeding beschikbaar te stellen aan 
een vereniging in Etten-Leur dan gaat de vergoeding omhoog van €50 naar 
bijvoorbeeld €75 per vrijwilliger. 
10) Webshop voor minima blijft voor hetzelfde bedrag in begroting staan dan 
in 2019 gebruikt is door de minima. Dus geen bezuiniging. 
11) Geen verhoging ozb dan het inflatiecijfer. Een verlaging van het rioolrecht 
en afvalstoffenheffing. Dit ondanks een forse bezuinigingsopdracht.   
  
Graag hadden wij ook de volgende punten binnen gehaald en hadden daar een 
financiële dekking voor gevonden: 
 
1) De €80.000 welke bij afval als reserve wordt opgenomen terug aan de 
inwoners betalen. College wil dit geld behouden om tegenvallers bij afval op te 
vangen. Voor het CDA geldt dat de tarieven kostendekkend moeten zijn en als 
er gelden overblijven deze terugbetalen aan de burgers. 

2) Het bedrag wat aan overschot behaald gaat worden in de veiligheidsregio 
terug laten vloeien naar de reserves in 2021. College wil dit eerst vastgesteld 
hebben bij de veiligheidsregio en dan pas inboeken bij de reserves. 
  
Ik hoop dat jullie een beeld hebben gekregen van hoe wij als fractie dit proces 
doorlopen hebben en wat wij daarmee bereikt hebben. Graag praten wij hier 
met jullie over. U kunt ons altijd bellen of mailen! 
 
Andere agendapunten 
 
Op de agenda stonden de volgende politiek inhoudelijke punten: 
- Bestemmingsplan kloostervelden. 
- Herontwikkeling Anna van Berchemlaan 2-4 (huidige Nobelaer terrein). 
 
Wat betreft de Kloostervelden heeft het CDA de volgende inbreng gegeven: 
 
Er is in de voorfase al veel over gezegd. Dat gaan we niet allemaal herhalen. 
De kaders voor de herontwikkeling van de Kloostervelden zijn in de raad 
besluit van 23 juni besproken en op voorstel van het CDA is het kader ca. 15 
% goedkope koopwoningen gewijzigd in minimaal 15 % goedkope 
koopwoningen. Wij zien dat ook vertaald in het definitieve bestemmingsplan 
door de toevoeging van 9 goedkope koopwoningen in veld 3 
De verkeersontwikkeling was ook onderwerp van gesprek en daar is onderzoek 
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naar gedaan waaruit blijkt dat de wijk veilig te ontsluiten is. Wel blijft de 
verkeerssituatie in de naastgelegen Harpdreef lastig en hier wordt met de 
bewoners gekeken naar oplossingen. 
Bewoners van een huis aan de Harpdreef, die tegen veld 3 aan wonen, hebben 

een zienswijze ingediend vanwege het verlies aan privacy. Er zijn door hen 
diverse opties over de inrichting van veld 3 aangedragen, die zijn onderzocht 
maar ook die opties hadden nadelen en zijn niet doorgevoerd. De bewoners 
kunnen wel een verzoek tot planschade indienen maar dat is slechts een 
pleister op de wonde en neemt het gevoel van verlies aan privacy niet weg.  
(NB: Op een later tijdstip heeft de ontwikkelaar nog kontakt met de 
betreffende bewoners opgenomen en zijn zaken toch naar tevredenheid 
afgehandeld).  
Het CDA kan instemmen met de beantwoording door het college van de 
zienswijzen die zijn ingediend m.b.t  de ontwikkeling van het centrale deel als 
park, waarbij de bidgang behouden moet blijven en de verkeersveiligheid. 
 
Voor de plannen op het huidige Nobelaer terrein: 
Samenvattend wil het CDA aangaande de kaders de volgende zaken aangepast 
op de huidige voorgestelde kaders opgenomen zien: 
1) Eerlijke kans voor inbreng in klankbordgroep door omwonenden 
2) Ook woningen aan begin Oude Bredaseweg betrekken bij klankbordgroep 
3) Minimaal 100 wooneenheden waarbij 25% beschikbaar is voor jongeren. 
Dus kleinere wooneenheden 
4) Uitgangspunt is ondergronds parkeren 
5) Bij hoogbouw gebruik maken van set back in bovenste lagen 
4) Bouwhoogte minimaal 4 bouwlagen en maximaal 6 lagen dit afhankelijk van 
ontwerp   
5) Parkeerplaatsen behouden aan de voorzijde van de huidige bibliotheek is 
voor het CDA niet noodzakelijk 
6) Huidige ontwerp is niet het uitgangspunt 
 
Het CDA is bereid, als dit echt nodig, is het definitieve besluit over het 
bestemmingsplan locatie Nieuwe Nobelaer enkele maanden later te nemen. 
Zodat we eerst goed alle input van omwonenden, ontwikkelaar en alle 
relevante gegevens, nieuwe mogelijkheden en kansen in kaart hebben. Om 
vanuit daar de juiste besluiten te nemen voor de lange termijn toekomst van 
onze hele gemeente. Uitstellen is natuurlijk geen noodzaak. Woningzoekenden 
willen ook op korte termijn geholpen. Maar dus wel zorgvuldig. 
 
In de processen is gebleken dat er, qua communicatie en 
verwachtingspatroon, bij onze inwoners nog niet goed bekend is, wat er 
wanneer besloten gaat worden. Hierop heeft het CDA de volgende procedure 
voorgesteld: 
We willen het college vragen om bij volgende omgevingsplannen een algemene 
routekaart over dergelijke trajecten mee te sturen. Wat gebeurt er wanneer, 
wie informeert er over wat en op welke belangrijke momenten hebben 
omwonenden inspraak? Dat voorkomt onjuiste verwachtingen, vroegtijdige 
teleurstelling en onnodige boosheid. Dit is door een meerderheid van de raad 
aangenomen. Wij gaan er van uit dat, door het gebruik van deze routekaart, 

onze inwoners een goed beeld gaan krijgen van wanneer ze welke invloed 
kunnen en moeten uitoefenen. 
 
Er stond ook een aantal meer technische punten op de agenda. Op een van die 
punten heeft het CDA als volgt gereageerd:  
 
Weekmarkten: 
Etten-Leur geeft per jaar 65.000 euro uit aan de organisatie van de 
weekmarkten op het van Bergenplein en in het centrum van Etten-Leur. Hier 
staat een inkomstenbron van 45.000 euro tegenover. Wij vinden als fractie dat 
1000 tot 1500 ambtenaren-uren voor de organisatie van twee weekmarkten 
erg veel is. Ook vinden wij dat de organisatie minimaal kostendekkend moet 
zijn. Op dit moment zoeken veel verenigingen naar mogelijkheden om extra 
inkomsten binnen te halen. Voor ons was dit de reden om te onderzoeken of 
de weekmarkten geprivatiseerd kunnen worden. In eerste instantie moet dan, 
wat het CDA betreft, gesproken worden met de winkeliers rondom de markten. 
Ook dit voorstel is door een meerderheid van de raad aangenomen. Hierbij 
gaan wij er van uit dat dit nieuwe impulsen geeft aan de weekmarkten, de 
weekmarkten geen geld meer kosten voor de gemeente Etten-Leur en dat 
(winkeliers)verenigingen een nieuwe bron van inkomsten hebben gekregen. 
 
Wij willen als fractie ook via deze weg Claartje, Clarissa, Jacqueline en Myrthe 
nogmaals bedanken voor hun inzet en inbreng de afgelopen maanden! Onze 
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leden bedanken wij voor het vertrouwen wat ze ons hebben gegeven in het 
afgelopen jaar! 
 
Jurgen Van Hulst (email: jurgen.van.hulst@gemeenteraadetten-leur.nl ) 

 

     

Omgevingsvisie 

 
 

 
 
 

 
 

 

 
 
 

 
  

 
 
 

 
 

 
 
Doorkijk naar de toekomst van Etten-Leur 
 
Het afgelopen jaar is hard gewerkt aan de nieuwe Omgevingsvisie van Etten-
Leur. De Omgevingsvisie komt voort uit de nieuwe Omgevingswet die -met de 
kennis van vandaag- op 1 januari 2022 zal ingaan. In deze visie wordt 
omschreven hoe de ontwikkeling wordt gezien voor Etten-Leur op langere 
termijn. De doorkijk wordt gemaakt naar 2030. Daarbij zijn drie belangrijke 
zaken aan de orde. Hoe kijken we aan tegen de ontwikkeling van wonen, 
werken en de infrastructuur?  
In het afgelopen jaar is een zogenaamde 60 procent versie van deze 
Omgevingsvisie voor onze gemeente opgesteld. Deze is in inspraak gebracht 
en daarop zijn reacties gegeven door inwoners, bedrijven en verenigingen. 
Deze reacties zijn verwerkt in de documenten. 
Een van de knelpunten die zijn genoemd betreft de verkeerssituatie van Etten-
Leur. Wordt er een toename van verkeer verwacht en kan deze in de 
bestaande infrastructuur worden opgevangen ? Of moeten we nadenken over 
andere varianten, zoals bijvoorbeeld het aanleggen van een rondweg.  
Een ander aspect betreft woningbouw. De afgelopen jaren is vooral ingezet op 
binnenstedelijke ontwikkeling. Maar willen we blijven groeien dan zullen we 
toch moeten kijken naar uitbreidingsgebieden. In de 60 procent versie wordt 
hiervoor een concrete locatie aangereikt.  
Voor werken is het beeld dat er niet ingezet hoeft te worden op uitbreiding, 
maar met name ruimte gezocht moet worden op herontwikkeling van de 
bestaande bedrijfsterreinen. 
Op 15 december 2020 heb ik via een webinar aan inwoners en 
belanghebbenden een toelichting gegeven op de denkrichtingen die in de 60 
procent versie van de Visie worden vermeld.  
Vervolgvraag is nu hoe de gemeenteraad tegen deze richtingen aankijkt. 
Daarom zal in de raadscyclus van januari/februari 2021 hierover gesproken 
worden. Doel is om voor eind 2021 de Omgevingsvisie vast te stellen. 
 
Ger de Weert (email: ger.deweert@etten-leur.nl) ) 
 

 

Landelijke 
verkiezingen 2021   
 
 

 

          
 
 

 
Komende campagne Tweede Kamerverkiezingen  
 
Achter de schermen wordt hard gewerkt aan de komende campagne voor de 
Tweede Kamerverkiezingen. Het zal een andere campagne worden dan we 
gewend zijn, want door Corona zullen grootschalige fysieke bijeenkomsten met 
CDA kandidaten op de verkiezingslijst niet mogelijk zijn.  
 
Op 10 december nam Hugo de Jonge het besluit zich niet langer als lijsstrekker 
beschikbaar te stellen. Een moeilijk besluit dat veel respect afdwingt. Immers, 
met de verantwoordelijkheid als Corona minister is het menselijkerwijs niet te 
doen om campagne te voeren. Gelukkig heeft het CDA bestuur in de persoon 
van Wopke Hoekstra een prima opvolger gevonden. In de peilingen zie je 
inmiddels ook een positief effect. Doel is om toch minstens dat aantal van 19 
zetels weer te halen. En volgens Hoekstra is 30 zetels de ambitie voor een 
partij als het CDA. Daarvoor zijn een aansprekend verkiezingsprogramma en 
goede kandidaten cruciaal. Als we de top 10 van onze kandidatenlijst bekijken 
zien we aansprekende namen en ook voldoende diverse geluiden. Naast 
Wopke Hoekstra is Pieter Omtzigt de nummer twee. Pieter staat bekend als de 
onafhankelijke volksvertegenwoordiger die opkomt voor belangen van onze 
inwoners. Inge van Dijk staat op de vierde plaats en zal zeker ook het 
Brabantse geluid laten horen. 
 
Naast deze landelijke kandidaten, hebben we in elke kieskring ook veel 
regionale gezichten op de staart van de lijst geplaatst. Voor onze kieskring zijn 
dat 19 lokale politici en bestuurders. Op dit moment zijn de lokale en regionale 
campagneleiders in touw om de verkiezingsactiviteiten te plannen. Daarbij zal 
net als bij de verkiezingen voor Provinciale Staten en het Europees Parlement 
in 2019 ingezet worden op social media (facebook, instagram, snapchat, 
twitter, linkedin). Het delen van berichten en filmpjes zal volop plaats vinden.  
 

mailto:jurgen.van.hulst@gemeenteraadetten-leur.nl
mailto:ger.deweert@etten-leur.nl


 

7 
 

Maar wat uiteindelijk de doorslag zal geven is of onze boodschap de kiezers in 
voldoende mate aanspreekt. Daarbij is gelukkig ook ruimte in de campagne 
om de regionale problematiek uit te lichten. En voor onze regio zijn dat 
vraagstukken op vlak van wonen, zorg, verkeer, veiligheid (ondermijning) en 

voldoende perspectief op een betaalde baan. Daar zullen we maximaal op 
inzetten. En daarbij doe ik ook een beroep op elk CDA lid. Doe mee aan de 
campagne en laten we samen werken aan een goede verkiezingsuitslag. 
 
Ger de Weert ( email: gdw.mail@xs4all.nl)  
 

Brabants bestuur 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 

Actualiteiten uit Provinciale Staten  
 
Hallo Etten-Leurse CDA-ers, 
 
Terugkijkend op het afgelopen jaar stel ik namens de CDA-fractie vast dat er 
enorm veel veranderd is. 
 
De hele wereld staat op z’n kop. COVID-19 heeft op iedereen effect. Ik heb 
vertrouwen in het huidige kabinet om deze crisis te bestrijden. Het is niet 
eenvoudig om ons land door de Covid-19 crisis te loodsen. Ook in Brabant 
moet het bestuur haar bijdrage leveren in het te boven komen van deze crisis. 
Inmiddels heeft onze partij een nieuwe partijleider, Wopke Hoekstra. Wij gaan 
samen met hem en u voor een sterk en groot CDA. Ik heb veel respect voor 
Minister Hugo de Jonge en de keuzes die hij heeft gemaakt.  
 
Het CDA blijft -zoals jullie gewend zijn- de partij van en in het midden van het 
politieke spectrum. Een partij waar ondernemers zich thuis voelen. Ook een 
partij, die klaarstaat voor mensen die met een steuntje van de overheid verder 
kunnen, zonder al te veel zorgen en onzekerheid. Maar ook een partij voor de 
hardwerkende mensen in loondienst of als ZZP-er actief. Een partij met oog 
voor de waarden van familie en het gezin. En vooral een partij die “samen 
leven” en aandacht voor elkaar voorop stelt. 
 
Als ik terugkijk op het afgelopen bewogen jaar in de Brabantse politiek, zie ik 
hoe het CDA in de media vooral werd neergezet als partij voor de boeren. Dat 
snap ik best. Ja, het CDA staat pal voor alle ondernemers die vooruit willen. En 
ja, zeker voor de agrarische ondernemers die een wezenlijk onderdeel zijn van 
de Brabantse economie en cultuur. Als we zien dat deze ondernemers met 
onhaalbare opgaven worden geconfronteerd, dan springen we in de bres. Dat 
opkomen voor mensen die het moeilijk hebben of die onrecht worden 
aangedaan, zit in het DNA van het CDA. 
 
In de laatste vergadering van de Provinciale Staten heb ik uitvoering 
stilgestaan bij de uitdagingen die we hebben. De provincie moet volgens het 
CDA haar bijdrage leveren in het verstevigen van de samenleving, het 
bijdragen ook de oplossing van de COVID-19 crisis en daarbij met name MKB 
bedrijven steunen, natuurontwikkeling, wonen en veiligheid. Inmiddels is de 
Interim Verordening aangepast. Dit dossier zorgde er een jaar geleden in feite 

voor dat het Brabants bestuur een zware periode kende. Als Brabantse CDA 
fractie konden we niet uit de voeten met het tempo en de onrealistische druk 
die vanuit de overheid werd neergelegd. Kort gezegd, niet realistisch genoeg. 
De datum voor wanneer een vergunningsaanvraag ingediend moet zijn, is 
komen te vervallen. Hiermee worden agrarische ondernemers weer 
gelijkgesteld met alle andere ondernemers en is de eigen verantwoordelijkheid 
voor agrarische ondernemers weer terug. En zo hoort dat ook. 
 
Ik wens jullie allemaal fijne feestdagen, hoewel het bijzonder blijft met alle 
beperking. Blijf gezond en zorg goed voor elkaar! 
 
Met hartelijke groet, 
Ankie de Hoon, Fractievoorzitter CDA Brabant, adhoon@psbrabant.nl  
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Kerstactie 

 

 

CDA actie voor de bewoners van Avoord.  
 
Het CDA Etten Leur heeft besloten aan te haken bij de chocomel-actie van 
Friesland Campina, en iets lekkers te verzorgen voor de bewoners van de 

verzorgingstehuizen van Avoord in Etten-Leur.  
 
Als resultaat hebben we afgelopen zaterdag op een ludieke manier de 
chocomel, slagroom en de heerlijke groene schuimkransen afgegeven bij de 
Kloostergaard, het Anbarg en Contrefort.   
 
We werden enthousiast ontvangen en we hopen dat de ouderen hiermee toch 
weer een extra lichtpuntje ervaren in de donkere dagen voor kerst.  
 
Met vriendelijke groet. 
 
Mariette Nooijens (email: mariette.nooijens@gemeenteraadetten-leur.nl ) 
 
 

 


